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"Autentyczna rozmowa o kinie, a nie
otoczka. Na tym polega nasza wyjątkowość"
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Łukasz Maciejewski, dyrektor programowy przeglądu Kino na Granicy, mówi nam o
wyjątkowości odbywającej się już po raz 25. imprezy. Rozmawiamy też o odbiorze kina
czeskiego w Polsce i kina polskiego w Czechach czy wyjątkowych gościach wydarzenia, w
gronie których znajduje się związana z Jaworzem Anna Dymna.

youtube

KR


	"Autentyczna rozmowa o kinie, a nie otoczka. Na tym polega nasza wyjątkowość"

